

Escape Velocity — Press & Boilerplate

Canonical press copy for Escape Velocity. The copy is authored once in `brand.config.ts` (the `press` block) and rendered here; the same block feeds the offer about-block and the author card on every published artifact. Edit the config, run `npm run build:tokens`, rebuild the kit, bump the website submodule.

Deutsch

Über Escape Velocity

Escape Velocity Consulting begleitet Unternehmen im DACH-Raum bei Digitalisierung, Automatisierung und KI-Einführungen.

Hinter Escape Velocity steht Tommi Enenkel: 17 Jahre Digitalisierungserfahrung, zuvor CIO bei NEOS, verantwortlich für 2.500 User und die gesamte IT-Systemlandschaft.

Bio

Tommi Enenkel ist Gründer von Escape Velocity Consulting. Mit 17 Jahren Erfahrung als Tech Lead, Marketing Lead und Organisationsentwickler hat er IT-Systeme aufgebaut, Teams durch Transformationen geführt und Technologiestrategie auf jeder Ebene mitgestaltet, vom mittelständischen Unternehmen bis zur internationalen Organisation. Zuvor als CIO bei NEOS für 2.500 User und die gesamte Systemlandschaft verantwortlich. Heute begleitet er als externer CIO für Unternehmen KI-Einführungen und findet die Prozesse, an denen sich Wachstum staut.

English

About Escape Velocity

Escape Velocity Consulting guides companies across the DACH region through digitization, automation, and AI adoption.

Founded by Tommi Enenkel: 17 years of experience, previously CIO at NEOS, where he was responsible for 2,500 users and the entire systems landscape.

Bio

Tommi Enenkel is the founder of Escape Velocity Consulting. With 17 years of experience as a tech lead, marketing lead, and organizational developer, he has built IT systems, guided teams through transformations, and shaped technology strategy at every level, from mid-sized businesses to international organizations. Previously CIO at NEOS, responsible for 2,500 users

and the full systems landscape. Today he guides companies through AI adoption as a fractional CIO and finds the processes where growth gets stuck.

Contact

- **Web:** <https://escapevelocity.consulting>
- **E-Mail:** tommi.enenkel@escapevelocity.consulting
- **LinkedIn:** <https://www.linkedin.com/in/tommi-enenkel/>
- **Phone:** +43 660 6522083
- **Location:** Vienna, Austria

Kind regards,

Tommi Enenkel

Escape Velocity